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Datum:  6.2. 2025 

Místo:  ZŠ K Milíčovu, prezenčně 

Čas:  18:00 – 19:35 

Přítomni: Ing. Petr Stojan (člen ŠR za rodiče – předseda školské rady), Mgr. Ivana Hovorková (členka ŠR za 

rodiče), Ing. Tomáš Vostřel (člen ŠR za zřizovatele), Bc. Michal Veselský (člen ŠR za zřizovatele), 

Mgr. Daniela Vozobulová (členka ŠR za pedagogy).  

Omluveni: Mgr. Pavlína Hvižďová (člena ŠR za učitele) 

Hosté: Mgr. Jaroslav Kulik (ředitel školy) 

Navržený program jednání 

1. Implementace dokumentu „Zajištění zdravotní podpory dětí s diabetem ve školách a školských zařízeních“ do 

školního řádu – změna Školního řádu 

2. Jednací řád školské rady 

3. Rekonstrukce školního hřiště 

4. Různé 

 

H1. Hlasování o schválení navrženého programu jednání: Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0, Nehlasoval: 0 

 

1. Implementace dokumentu „Zajištění zdravotní podpory dětí s diabetem ve školách a školských zařízeních“ do 

školního řádu – změna Školního řádu 

 

Ing. Vostřel stručně nastínil obsah a účel daného dokumentu. Mgr. Kulik navrhl, aby byl dokument implementován 

do školního řádu jako celek v podobě přílohy školního řádu. Následně nastínil konkrétní kroky, které bude třeba v 

rámci implementace realizovat. Mgr. Hovorková navrhla, aby se dokument stal obsahem interní směrnice, na kterou 

bude školní řád odkazovat. Následně školská rada diskutovala výhody a nevýhody obou řešení i uplatnění dokumentu 

v praxi. 

 

Výsledkem diskuze se stal návrh na změnu/doplnění školního řádu: Do odstavce „III. Podmínky zajištění bezpečnosti 

a ochrany zdraví, žáků a jejich ochrany před sociálně patologickými jevy a před projevy diskriminace, nepřátelství 

nebo násilí“  se vkládá bod 14 v následujícím znění: „Žákovi s diabetem bude v případě potřeby vypracován 

individuální Plán zdravotní podpory. Podrobnosti stanoví interní směrnice školy.“  

 

Změna školního řádu byla následně školskou radou schválena. Vypracování interní směrnice je plně v kompetenci 

vedení školy, členové s ní budou seznámeni na příštím jednání. 

 

H2. Hlasování o změně/doplnění školního řádu: Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0, Nehlasoval: 0 
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2. Jednací řád školské rady 

 

V rámci tohoto bodu byly diskutovány dva podbody. 

 

2a. Způsob oznámení hlasování per rollam (čl. 4, odst. 4) 

 

Dle stávajícího jednacího řádu oznamuje hlasování per rollam předseda školské rady jejím členům emailem a 

následně rozešle také zprávy SMS s upozorněním. Členové školské rady se dohodli na ponechání upozornění skrze 

mobilní telefon, ale za vyžití i jiných komunikačních platforem. Byla proto navržena a schválena úprava jednacího 

řádu školské rady. 

 

Školská rada schvaluje změnu znění Jednacího řádu školské rady, kdy se z článku 4 odstavce 4 „bude členům ŠR 

zaslána SMS zpráva“ vypouští text „SMS“ a text „případně na jeho mobilní telefon formou SMS“ se nahrazuje textem 

„případně na jeho mobilní telefon formou zprávy“.  

 

H3. Hlasování o schválení usnesení o změně jednacího řádu školské rady: Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0, Nehlasoval: 0 

 

Zároveň byl Ing. Stojanovi jako předsedovi školské rady uložen úkol zřídit komunikační skupinu školské rady v aplikaci 

WhatsApp. 

 

 

2b. Rozhodující hlas předsedy při rovnosti hlasů – čl. 4, odst. 2   

 

Pochybnosti ohledně nutnosti uplatňování rozhodujícího hlasu předsedy při rovnosti hlasů vznesl Bc. Veselský, DiS. 

písemně, a to již před jednáním komise. Po krátké diskuzi se školská rada shodla, že možnost zneužití sice existuje, 

ale je velmi malá. Navyšování počtu členů školské rady tak, aby byl lichý, nepovažují její členové za smysluplné, 

stejně tak jako úplné vypuštění předmětného ustanovení. Závěrem se tedy školská rada shodla na tom ponechat 

diskutovaný odstavec bez úprav.  

 

 

 

3. Rekonstrukce školního hřiště 

 

Bc. Veselský, DiS. jako zástupce zřizovatele informoval o tom, že proběhlo nové výběrové řízení na zhotovitele 

rekonstrukce školního hřiště. Vítězná firma z něj byla ale vyloučena, proti čemuž podala odvolání. Nyní bude ÚHOS 

posuzovat platnost vyloučení vítězné společnosti z výběrového řízení. Termín dokončení rekonstrukce je tedy stále 

nejistý a nelze jej ani odhadnout. 
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Z další diskuze ohledně školního hřiště a využití plochy sousedící se školním hřištěm (bývalého školního hřiště) vzešel 

podnět pro Radu městské části Praha 11. 

 

Školská rada ZŠ K Milíčovu navrhuje Radě městské části Praha 11, aby se zabývala situací okolo pozemku č. 914 v 

k. ú. Háje (bývalé školní hřiště), kterou považuje za nepřijatelnou. Navrhuje, aby zde byl vybudován multifunkční 

sportovní a volnočasový areál, který by sloužil škole i veřejnosti. 

 

H4. Hlasování o podnětu určeného Radě městské části Praha 11 : Pro: 5, Zdržel se: 0, Proti: 0, Nehlasoval: 0 

 

Předáním podnětu členům Rady MČ Praha 11 byl pověřen Ing. Stojan, předseda školské rady. 

 

 

 

4. Různé 

 

Mgr. Kulik informoval o plánech na vybudování nového pavilonu, který by mimo jiné měl zahrnovat prostory pro 

školní klub, venkovní učebnu, pracovnu, šatnu, kuchyňku a toalety, odbornou učebnu pro 1. stupeň, kolárnu,  

venkovní toalety a šatny pro potřeby sportovního areálu nebo sklad pomůcek na atletiku. 

Pavilon by měl vzniknout z buněk bývalého Komunitního centra Roztyly. Umístěn by měl být na kraji školního 

pozemku sousedícího s pozemkem bývalého školního hřiště. 
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Přehled hlasování 

P. č. Téma hlasování Bod Status 

1 Schválení navrženého programu jednání  Schváleno 

2 Změna/doplnění školního řádu 1 Schváleno 

3 Změna jednacího řádu školské rady 2 Schváleno 

4 Podnět Radě MČ Praha 11 3 Schváleno 

Přehled úkolů 

P. č. Úkol Bod Garant Do 

1 Vypracovat interní směrnici - zajištění zdravotní podpory dětí s 

diabetem 

1 Mgr. Kulik 05/2025 

2 Zajistit aktualizaci Školního řádu a Jednacího řádu školské rady na 

webových stránkách školy 

1 + 2 Mgr. Kulik 02/2025 

3 Informovat o změně Školního řádu žáky, učitele i rodiče 1 Mgr. Kulik 02/2025 

4 Zřídit skupinu školské rady na WhatsAppu 2 Ing. Stojan 02/2025 

5 Předat podnět stran pozemku bývalého školního hřiště Radě MČ 

Praha 11 

3 Ing. Stojan 02/2025 

 

Další jednání školské rady je plánováno na 29. května od 18 hodin v ZŠ K Milíčovu. (termín bude upřesněn) 

 

Návrhy bodů pro nadcházející jednání: 

 

• Zpráva ČŠI 

• Výsledky průzkumu Mapa školy 

• Výsledky srovnávacích testů SCIO - 9. ročníky 

• Interní směrnice - zajištění zdravotní podpory dětí s diabetem 

 

 

Zapsal: Mgr. Ivana Hovorková   

Ověřil: Ing. Petr Stojan  


